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(Inf. wł.). Jeszcze kilka lat temu muflony były znaczącym bogactwem Gór Bardzkich. Ale od
kiedy na tym terenie pojawiły się wilki, pogłowie tej zdziczałej owcy zdecydowanie zmalało.
Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Bardo  Śląskie  Antoni  Bandura  przewiduje,  że  tych
sympatycznych zwierząt po prostu może zabraknąć, jeżeli lochy nie będą w stanie obronić
swoich młodych. 

Na obszarze zarządzanym przez nadleśnictwo na pewno bytuje stadko wilków. Są obserwowane m.in.
w okolicach Srebrnej Góry...

- Dopóki mają zapewnioną bazę pokarmową, żyją na tym terenie. Ponieważ wilki są terytorialsami, to
w sytuacji, kiedy będzie im trudniej o pokarm, albo się przeniosą gdzie indziej, albo ich liczba się
zmniejszy - mówi nadleśniczy: - W naszych górach, w których mamy ogromną presję turystyczną, też
odnotowujemy coraz mniej saren, jeleni i dzików. Nie da się ukryć, że ocieplanie się klimatu, z
istniejącą suszą totalną, to kolejna przyczyna spadku liczby zwierząt.
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